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Ordfører Astrid Byrknes,

Lindås Kommune

Vedrørende Knarvik Barneskule
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Foreldrene ved Knarvik barneskule er svært bekymret for vedlikehold og det fysiske skolemiljøet i
skolen vår. Skolen er fremdeles ikke godkjent. Dette har vært påpekt mangen ganger. Høsten 2013
(18.09.2013) hadde avisen Nordhordland et stort oppslag om denne saken.

Foreldrene ved Knarvik barneskulen ved foreldreutvalget (FAU) inviterte i februar 2014
kommuneledelsen til møte for å bli bedre orientert om denne saken. Vi fikk da svar at det var litt for
tidlig og vi ble lovet et møte i løpet av våren, men har ikke hørt noe mer etter dette.

FAU har møte 26.05.14 kl 18.30 på l<narvik barneskule og vi ønsker på nytt å invitere
kommuneledelsen til vårt møte. Vi ber om at dette møtet blir prioritert og understreker at det er
svært viktig for FAUå komme i en dialog med kommuneledelsen om denne saken. Nå ser det ut for
oss som at saken er utsatt på ubestemt tid og at kommune ikke tar våre barns rettigheter etter
Opplæringsloven til et godt skolemiljø på alvor.

Det er ikke tilfredsstillende for oss foreldre at våre barn går på en skole der det fysiske miljøet ikke
sikrer barnas helse, trivsel, og læring. Det er kommunens plikt å sikre at dette utbedres, og vi
foreldre mener at dette haster.

Med vennlig hilsen

Unni Nesbø

FAU leder

Kopi:

Rådmann i Lindås Kommune

Rektor ved Knarvik barneskule


